

BOVET



Chronograph Cambiano Edition 2011

Less than a year after turning heads with its Tourbillon Ottanta, developed and manufactured for Pininfarina's 80th anniversary, Bovet presents the Chronograph Cambiano Edition 2011. The style is the same, with characteristic screws and oscillating weight. A succession of curves and sharp angles connect the different volumes for an architecturally rich timepiece, structured by contrasting and meticulously executed finishes and surface treatments. The Amadeo® convertible case allows it to be used as a wristwatch, a small clock, a pocket watch or a sports counter. A successful merging of the worlds of cars and Haute Horlogerie, underscored by technical accomplishment and refined style.

Movement	Automatic, Bovet 13BA01 calibre, 13¼ lines, 28,800 vib/h, 50-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, date, chronograph and tachymeter scale
Case	Convertible in circular satined steel, 45 mm Bezel, stand and bow in microblasted steel with black DLC coating Crown at 12 o'clock and pushers at 1 and 11 o'clock in polished steel Anti-reflective sapphire crystal Water-resistant to 100 m (10 ATM)
Dial	Steel, 35 parts on five levels 30-minute counter, 12-hour counter and small seconds at 9, 3 and 6 o'clock Tachymeter scale on the flange Large date window at 12 o'clock
Bracelet/Strap	Black rubber with steel buckle

BOVET



Chronograph Cambiano Edition 2011

Moins d'une année après avoir fait sensation avec le lancement du Tourbillon Ottanta développé et manufacturé à l'occasion du 80ème anniversaire de Pininfarina, Bovet présente le Chronographe Cambiano Edition 2011, issu du même style avec sa visserie et sa masse oscillante si caractéristiques. Une combinaison de volumes unis par une succession de courbes et d'angles vifs composant ainsi une véritable architecture structurée par un jeu d'états et de traitements de surfaces minutieusement réalisés. Habillé de son boîtier convertible Amadeo®, il permet un usage en montre bracelet, en montre de table, en montre de poche ou encore en compteur de sport. Une fusion réussie des univers de l'automobile et de la Haute Horlogerie qui conjugue aboutissement technique et raffinement de style.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre Bovet 13BA01, 13¼ lignes, 28'800 Alt/h, réserve de marche de 50 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, date, chronographe et échelle tachymétrique
Boîtier	Convertible en acier satiné circulaire, 45 mm Lunette, pied et bélière en acier microbillé traité DLC noir Couronne à 12h et poussoirs à 1h et 11h en acier poli Glace saphir traitée antireflet Étanche à 100 m (10 ATM)
Cadran	Acier, 35 composants répartis sur cinq niveaux Compteurs 30 minutes, 12 heures et petite seconde à 9h, 3h et 6h Échelle tachymétrique sur le réhaut Guichet grande date à 12h
Bracelet	Caoutchouc noir avec boucle ardillon en acier